
Zápis ze zasedání školské rady gymnázia Jana Keplera v Praze 6 

                                V Praze na GJK – 12.11.2013 

Přítomni:   
Jiří Růžička – ředitel, Eva Kaslová – ekonomka školy 
Členové školské rady: 
Zástupce rodičů:  Michaela Schierová 
Zástupce studentů:  Jakub Hospodka 
Zástupci pedagogů:  Ludmila Knappová, Martin Kapoun  
 
Omluveni: 
Zástupci zřizovatele:  Marie Kousalíková, Albert Kubišta       
 

1. Předsedkyně ŠR uvítala všechny přítomné a představila nově zvoleného zástupce 
nezletilých studentů, paní  Michaelu Schierovou. 

 
2. Ředitel ppředstavil Výroční zprávu GJK za šk.rok 2012/13. Podrobněji se zastavil u 

následujících témat: 
a) Kvalitnímu jazykovému vzdělávání  napomáhá mimo jiné i Metropolitní program 

financovaný MHMP 
b) Kriticky nedostatečný  je počet nepedagogických pracovníků. Škola  navíc naléhavě 

potřebuje administrátora, který bude řešit kontakt se zahraničnímu školami. 
V současné době narůstající agendu zajišťují třídní a angličtináři, což je do 
budoucnosti neúnosné 

c) Vysoce nadprůměrné byly výsledky maturitních zkoušek (téměř ve všech didaktických 
testech se GJK umístilo v na prvních 3 místech ) 

d) Škola klade velký důraz na vzdělávání nadaných žáků, podporované různými 
formami: úrovně v jazycích i matematice, široká nabídka volitelných předmětů, 
rozšiřující se program CTY a stipendijní studijní pobyty v zahraničí.  

e) Škola se chystá v nejbližším období k reflexi a úpravám ŠVP 
f) Hospodaření školy komplikuje situace ve mzdových prostředcích (jejich celkový 

objem se dokonce snížil), zcela nedostatečná je i dotace na přímé náklady 
Rada jednomyslně Výroční zprávu schválila  

 
     3. Různé:  
       a)  ŠR podporuje návrh studentů na zřízení zastávky linky č. 143 na tramvajové zastávce  
      Hládkov, kterou nyní autobus projíždí. 
       b) ŠR se pozastavila nad informací, že část Fondu rozvoje investičního majetku  
       (FRIM) by      měla být podle návrhu Rady MHMP škole odebrána 
 

4. Příští zasedání rady bylo orientačně stanoveno na jaro 2014, pokud by bylo potřeba 
schválit změny v ŠVP 
 

Jednání bylo ukončeno v 17.30 hod. 
 

Zapsala    Ludmila Knappová 
 
 

Verifikuje:  Martin Kapoun 
 
V Praze, dne 12.11.2013 


